
Prezydent Nacionalu: Roma jeszcze nie zapłaciła
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Od kilku dni mówi się o zainteresowaniu Romy graczem Nacionalu

Montevideo, Gonzalo Bueno. Z tego samego klubu Giallorossi pozyskali,

półtorej roku temu, Nico Lopeza. Jak się okazuje Roma zalega z wypłatą za

gracza. Mówi o tym m.in. prezydent klubu, Eduardo Ache, który w

wywiadzie dla Pasión Tricolor 1010 Am skupia się też nad Gonzalo Bueno.

 

- Oferty wypożyczenia? Nie wiem, skąd wychodzą te wiadomości. Bueno jest

wielkim graczem, a na mistrzostwach wystarczyło zaledwie trzydzieści minut, aby

pokazać to, co jest. Nie mam wątpliwości, że będzie miał dużo do zaoferowania w

przyszłości. Jeśli wpłynie poważna i konkretna oferta, ocenimy ją. W mediach

zaczynają wychodzić pewne rzeczy, jest to strategia negocjacyjna, a my w to nie

wchodzimy. Nie ma wątpliwości, że Bueno dostanie transfer, na który zasługuje,

jednak nie damy się ponieść wiadomościom z prasy, które chcą stawiać nam

warunki. Takie rzeczy nie dochodzą do Nacionalu. Nie wpłynęła żadna oferta i jest

jak mówią, że Roma zapłaci to, co musi. Wciąż nie zapłaciła za szkolenie Nico

Lopeza.
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